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Vengui's, senyor botiguer!
Els ben asseguro que no he entès res d'aquest conflicte que tenen els botiguers amb
l'Ajuntament pel tema de les fotomultes. Fa alguns dies han tornat a l'atac, aquesta vegada amb
el suport del PP, per reclamar que es retiri aquest sistema. Val a dir que fa uns anys havien tingut
el suport dels actuals governants de CiU, que sembla que ara ho veuen d'una altra manera. Les
hemeroteques posen en evidència les contradiccions dels partits que des de l'oposició defensen
unes postures i que quan governen treuen de sota les pedres els arguments necessaris per
capgirar el seu posicionament. Però no hi ha res de nou en això. N'hem vist de tots colors, oi,
d'aquesta mena de canvis?

El que no entenc són els arguments dels botiguers. Diuen que les fotomultes els perjudiquen el
negoci perquè això dificulta que els clients puguin arribar en cotxe fins al lloc on tenen els
comerços. Volen que els cotxes puguin tornar a circular per la baixada del Pòpul. I de debò que no
m'ho explico. Imaginem-nos que s'eliminen les fotomultes i que qualsevol persona pot tornar a
circular amb el vehicle fins a la plaça de l'Ajuntament. Però, ai las, s'hi pot passar però no s'hi pot
aparcar! Per tant, de què ens serveix poder arribar en cotxe fins allà? A mi això m'ho haurien
d'explicar perquè em sembla molt més atractiu, com a consumidora, poder passejar per tots els
carrers comercials sense estar patint per si un cotxe ve per davant o per darrere. Jo, senyors
botiguers, estic d'acord amb les fotomultes, mirin què els dic. A més, la veritat, sóc de les
conductores que si m'he d'arribar al centre en cotxe m'estimo mil vegades més passar per fora
del nucli antic fins arribar a la Reforma, on sí que puc aparcar, que travessar els estrets carrers
Sant Andreu, Sobrerroca i la baixada del Pòpul. Per més que hi dono voltes, no m'acabo
d'explicar què hi guanya el comerç fent que els cotxes puguin travessar per aquest carrer. De debò,
m'agradaria que m'ho expliquessin.

I vaig més enllà encara. Em sembla que el seu problema no són les fotomultes, no. Salvant
algunes excepcions, m'atreviria a dir que una bona part del comerç manresà no ha evolucionat; que
els botiguers esperen massa darrere el taulell que entrin els clients i que volen que l'Ajuntament
faciliti que tothom arribi fins a la porta de casa seva i entri a gastar-s'hi uns calerons. S'ha
d'evolucionar. Senyors, la feina l'han de fer vostès i no els altres. S'han de fer apostes de
promoció comercial decidides, originals, capaces d'atraure clients.

I no em diguin que les fires ja fan aquesta promoció perquè, senyors botiguers, a mi això dels
inflables i del trenet voltant per Manresa amunt i avall del Passeig em sembla una estratègia
carrinclona i sense cap mena d'atractiu. Inverteixin aquests diners en alguna altra cosa.
Empesquin-se alguna bona campanya de màrqueting, encara que això els costi uns calerons, i
apostin per modernitzar-se o veurem com el degoteig de persianes abaixades als carrers més
cèntrics de Manresa no s'atura.
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